

#034

## 與澳門海關推展AEO互認安排

## **Advancing AEO MRA Cooperation with Macao Customs**



▶澳門海關助理關長李煜輝(前排左四)、香港海關助理關長(稅務及策略支援)許劍(前排右四)及港澳海關AEO團隊合照。

Group photo of Mr. Lei lok-fai, Assistant Director-General of Macao Customs Service (front row, fourth left), Mr. Hui Kim, Assistant Commissioner (Excise and Strategic Support) of Hong Kong Customs (front row, fourth right) and the AEO Teams of Hong Kong and Macao Customs.

澳門海關助理關長李煜輝於今年7月7日率領代 表團到港出席香港海關及澳門海關第一次AEO 互認安排工作會議,並進行聯合認證工作。

會上,雙方就兩地AEO互認安排的籌備工作 及落實時間表等進行磋商。其後,雙方人員 到訪本地AEO**布林克香港有限公司**進行聯合 認證工作確保雙方計劃的認證標準一致。

港澳雙方協議盡快落實兩地AEO互認安排, 進一步深化粵港澳大灣區的AEO合作。

Mr. Lei lok-fai, Assistant Director-General of the Macao Customs Service, led a delegation to Hong Kong on 7 July 2023 to participate in the 1<sup>st</sup> Bilateral Authorized Economic Operator (AEO) Mutual Recognition Arrangement (MRA) Meeting between Hong Kong Customs and the Macao Customs Service cum Joint Validation Visit.

During the meeting, both parties engaged in a constructive dialogue regarding the necessary preparatory work and the implementation schedule of the Hong Kong-Macao AEO MRA. Subsequently, representatives from both Customs adminstraions conducted a joint validation visit of an HKAEO, **Brink's Hong Kong Limited**, to ensure compatibility of the accreditation standards of respective AEO programmes.

Both parties expressed a shared commitment to expedite the implementation of the AEO MRA and further deepen the cooperation in the AEO programmes within the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area.



▶ 港澳海關人員與布林克香港有限公司代表合照。
Group photo of representatives from Hong Kong Customs,
Macao Customs Service and Brink's Hong Kong Limited.

